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Tisztelt Jegyző Asszony!

Gelencsér Ferenc 2021-ben városfejlesztésért felelős alpolgármesterként ígéretet tett a 
várfal állapotának rendezésére, de sajnos nem sikerült kézzelfogható eredményt elérnie, az 
Esztergomi rondella a mai napig el van kordonozva. A Budai Vár falának statikai 
stabilizációjának és felújításának felmérésére a Hivatal tanulmányt készíttetett 15 millió 
forintért, azóta viszont semmilyen változást nem észleltünk.

Mivel a várfal ezen szakasza a választókerületemhez tartozik, 2023. február 17-én a 
következőkkel kerestem meg Jegyző asszonyt:

“A Lovas úton élők közül többen is hozzám fordultak a járdára vagy éppen az úttestre 
egyre gyakrabban lepotyogó kődarabok miatt.

A Bécsi kapu melletti parkolónál jelent ezt komolyabb kockázatot, illetve az 
Esztergomi rondellánál, ahol részlegesen ugyan el van kordonozva a terület, de mégis 
problémát jelenthetnek a magasból lezuhanó faldarabok.

Kérném szíves tájékoztatásukat, milyen intézkedések történtek eddig a balesetek, 
személyi sérülések vagy dologi károk elkerülése érdekében, illetve milyen tervek 
vannak a jövőre nézve?"

Ahelyett, hogy a tájékoztatást rövid úton megküldték volna, Jegyző asszony arra utasított, 
hogy a kérdésemet a képviselő-testületi ülésen tegyem fel. Két korábbi kérdésem kapcsán 
ugyanakkor tanácstalan vagyok: 2023. október 10-én és 2024. január 30-án is kértem 
tájékoztatást különböző közérdekű ügyekben, bízom benne, hogy azokban érdemi választ 
küldenek.

Igazán sajnálatos, hogy a Fővárosi Kormányhivatal törvényességi felhívásai ellenére sem 
biztosítják az önkormányzati képviselők tájékozódáshoz való jogának érvényesülését, az



elmúlt év tapasztalatai után nehezen tudom feltételezni, hogy nem tudatosan és szánt 
szándékkal akadályozzák a kormánypárti képviselők munkáját.

Tisztelt Jegyző Asszony!

A kerületiek és az arra közlekedők biztonsága érdekében várom szíves válaszát az alábbiakkal 
kapcsolatban:

• Kérném szíves tájékoztatását, milyen intézkedések történtek eddig a balesetek, 
személyi sérülések vagy dologi károk elkerülése érdekében, illetve milyen tervek 
vannak a jövőre nézve?

• Hol található meg az elkészült tanulmány?
• Az elkészült tanulmány alapján milyen további, konkrét lépéseket, intézkedéseket tett 

az Önkormányzat?
• A több milliárd forintos felújításhoz biztosan szükség lenne egyéb forrás bevonására 

is. Csobánczy Gábor alpolgármester úr felel az európai uniós pályázati kérdésekért. 
Ráadásul a hivatal alkalmazásában is volt ilyen feladattal megbízott munkavállaló. 
Milyen előrelépés történt az uniós források bevonásával kapcsolatban?
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